
1 

 

Protokół Nr XLII/2021 z XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 
17 grudnia2021 roku w Urzędzie Gminy w Kawęczynie w godzinach od 
12:30 do 13:52. 
 
W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 
- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 
- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn, 
- Aldona Szprync – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego,  
- Halina Ambroziak – Juszczak – inspektor ds.  gospodarki nieruchomościami, 
gospodarki przestrzennej i lokalowej Urzędu Gminy, 
- Tomasz Musiałowski – inspektor ds. księgowości podatkowej 
- Karolina Gil – podinspektor ds. drogownictwa i infrastruktury technicznej. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na 

rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie w gminie Kawęczyn w roku 2021. 
6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021; 

b) niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających Gminie Kawęczyn i jej jednostkom 

organizacyjnym; 

c) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kawęczyn”; 

d) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn; 

e) ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnym Gminy Kawęczyn. 

7. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Ad. 1.Otwarcie XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn 

Otwarcia XLI Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący 
Rady Gminy Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze 
udział 12-u radnych na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia 
obrad Rady Gminy Kawęczyn i można rozpocząć prawomocne obrady.  
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Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. Poinformował, że zostało 
poproszony o wprowadzenie dodatkowego podpunktu dotyczącego podjęcia uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej położonej w 
miejscowości Tokary Pierwsze. 
 
Na salę posiedzeń dotarł radny T. Tyrakowski.  
 
Sprawdzono kworum w wyniku, którego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w 
sesji bierze udział 13-u radnych na stan 15-u. 
 
Następnie Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 
wprowadzeniem do porządku obrad dodatkowego podpunktu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie dodatkowego podpunktu.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek 
 
Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jeszcze jakieś 
zmiany do porządku obrad.  
 
Nikt nie wniósł więcej zmian. 
 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku 
obrad wraz z dodatkowym podpunktem. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
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Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek  
 
Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 
Ad. 3.Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co 
do protokołu z XLI Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. 
Zaproponował, aby protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do 
wglądu w Biurze Rady Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i 
nie zgłoszono uwag do jego zapisów.  
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad 
przyjęciem protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek 
 
Protokół z XLI Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 
Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

Ad. 5.Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego 
działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie w gminie 
Kawęczyn w roku 2021. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Aldona Szprync poinformowała, że 
sprawozdanie z działalności Zespołu zostało przedstawione radnym na wspólnym 
posiedzeniu komisji Rady Gminy i obejmuje okres od listopada 2020 roku do 
listopada 2021 roku. Nadmieniła, że Zespół w 2021 opracował Gminny Program 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 
lata 2021 -2025. Dodała, że Zespół Interdyscyplinarny realizuje działania określone w 
ustawie o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz Gminnym Programie 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie. W 
sprawozdaniu przesłanym radnym przedstawiono skład Zespołu Interdyscyplinarnego 
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oraz funkcję każdego członka. Przewodnicząca A. Szprync powiedziała, że Zespół w 
pełnym składzie zbiera się 4 razy w roku, a na grupy robocze spotykają się według 
potrzeb. Następnie poinformowała z iloma rodzinami  oraz jakie działania 
podejmował Zespół w okresie sprawozdawczym, które przedstawiają się 
następująco: 

1) liczba realizowanych procedur Niebieskiej Karty - ogółem 19 rodzin,  
2) liczba wszczętych procedur - 9 rodzin,  
3) liczba procedur kontynuowanych z poprzedniego roku - 10 rodzin, 
4)  liczba posiedzeń grup roboczych - 18 razy, 
5) liczba zakończonych procedura niebieskiej karty - 9 rodzin.  

Następnie powiedziała, że z rodzinami, w których jest założona Niebieska Karta 
systematycznie pracują pracownicy socjalni i dzielnicowy z Komisji Policji w Dobrej, 
gdzie każdy wykonuje działania według swoich kompetencji. Ponadto zaznaczyła, że 
w sprawozdaniu zakreślone zostały zadania należące do pracownika socjalnego oraz 
do policji. Rodzinom udzielano informacji i kierowano osoby do instytucji 
pomocowych takich jak: Punkt Konsultacyjny dla Osób Uzależnionych i 
Współuzależnionych w Kowalach Pańskich - 6 osób, Ośrodek Terapii Odwykowej w 
Turku "Pryzmat" - 8 osób, Oddział Leczenia Zespołów Abstynencyjnych w Sokołówce 
- 5 osób, Oddział Leczenia Zespołów Abstynencyjnych w Warcie - 5 osób, 
wszczepienie tak zwanej "wszywki przeciwalkoholowej" - 4 osoby, Sąd Rejonowy w 
Turku - 6 rodzin, Prokuratura Rejonowa w Turku - wystosowano pisma dla 6 rodzin. 
Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego poinformowała, że Zespół 
współpracuje z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Kawęczynie w zakresie leczenia odwykowego sprawców nadużywających alkohol i 
członków ich rodziny. Porównując z innymi latami liczba środowisk, w których 
występuje przemoc jest porównywalna względem innych lat. 
 
Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie w gminie Kawęczyn w roku 2021 stanowi 
załącznik do protokołu.  

Ad. 6. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021; 
Skarbnik Gminy Edyta Balcerzak powiedziała, że zmiany w budżecie na rok 2021 były 
już omówione na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Kawęczyn. Dodała, że 
dotyczą zarówno planu wydatków, jak i planu dochodów gminy. Skarbnik Gminy 
poinformowała, że pismem Wojewody Wielkopolskiego został zmniejszony plan 
dotacji w ramach funkcjonowania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w kwotach 
466,00 zł i 5.208,46 zł.  
Kolejne zmiany dotyczą zwiększenie w ramach planu subwencji. Pierwsza zmiana w 
wysokości 45.534,00 zł dotyczy zwiększenia subwencji ogólnej ze środków 
rezerwowych. Druga zmiana dotyczy subwencji inwestycyjnej w kwocie 1.962.150,00 
zł z przeznaczeniem na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji. 
Ostatnia, trzecia zmiana dotyczy otrzymania subwencji uzupełniającej w kwocie 
572.264,00 zł. 
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Skarbnik Gminny E. Balcerzak powiedziała, że kolejna zmiana dotyczy darowizny w 
kwocie 2.000,00 zł, jaką otrzymał Gminny Żłobek z przeznaczeniem na  jego 
wyposażenie. 
 
Przewodniczący P. Gebler otworzył dyskusję w omawianym temacie.  
 
Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  
 
Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021. Odbyło się 
głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2021;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek  
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/285/2021 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej gminy na rok 2021. 
 
b) niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 
Kawęczyn i jej jednostkom organizacyjnym; 
 
Inspektor Tomasz Musiałowski powiedział, że uchwała pozwoli nam na 
niedochodzenie należności, których kwota nie przekracza 100,00 zł. Dodał, że 
uchwała nie obejmuje zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych ustawami oraz programów, projektów i zadań finansowanych z udziałem 
środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 29 sierpnia 2009 r. o 
finansach publicznych. Dodał, że za wprowadzeniem przedmiotowej regulacji 
przemawia fakt, iż dochodzenie małych kwotowo należności może okazać się 
nieracjonalne. Windykacja małych kwot jest nieekonomiczna, ponieważ często koszty 
postępowania przekraczają wielkość należności. 
 
Przewodniczący P. Gebler przypomniał, że uchwała była omawiana na wspólnym 
posiedzeniu komisji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są jakieś pytania.   
 
Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

https://sip.legalis.pl/document-view.seam?documentId=mfrxilrtg4ytgnrvhe4tmltqmfyc4nbyha4timrzgm
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Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających 
Gminie Kawęczyn i jej jednostkom organizacyjnym. Odbyło się głosowanie jawne 
imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających Gminie 
Kawęczyn i jej jednostkom organizacyjnym;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/286/2021 w sprawie 
niedochodzenia należności o charakterze cywilnoprawnym przypadających 
Gminie Kawęczyn i jej jednostkom organizacyjnym. 
 
 
c) uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kawęczyn”; 

Inspektor H. Ambroziak – Juszczak poinformowała, że uchwała w sprawie zmiany 

"Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kawęczyn" dotyczy terenów, na które wpłynęły odpowiednie wnioski o zmianę 

przeznaczenia wskazanych terenów. Następnie poinformowała, że są to tereny 

położone w m.in. w miejscowości Leśnictwo - teren ten będzie przeznaczony w 

studium pod wydobycie żwiru, kopalin (teren górniczy). Kolejne tereny zlokalizowane 

są w miejscowościach: Głuchów, Żdżary i Nowy Świat, które zostaną przeznaczone 

pod tereny aktywizacji gospodarczej. Inspektor powiedziała, że wszystkie procesy 

związane ze zmianą przeznaczenia tych terenów zostały przeprowadzone. Inspektor 

H. Ambroziak – Juszczak podsumowała, że cała procedura została wyczerpana i Rada 

może przystąpić do podjęcia uchwały o zmianie przeznaczenia tych terenów w 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kawęczyn”. 

 
Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
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Przewodniczący P. Gebler poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kawęczyn”. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kawęczyn”;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/287/2021 w sprawie ustalenia diety 
dla sołtysów Gminy Kawęczyn. 
 
d) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn; 
Przewodniczący P. Gebler odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przypomniał, że była ona już omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 
Gminy. Dodał, że zmiana uchwały spowodowana jest przepisami ustawowymi.  
Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  

Przewodniczący P. Gebler poddał pod głosowanie projekt uchwały w ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn; 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek  
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/288/2021 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Kawęczyn. 
 
e) ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 
Gminy Kawęczyn; 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przypomniał, że również ta uchwała była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji 
Rady Gminy.   
 
Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania. 
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Przewodniczący P. Gebler poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 
Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
ustalenia zasad wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym 
Gminy Kawęczyn. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , 
Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Łukasz Mila  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek  
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/289/2021 w sprawie ustalenia zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy 
Kawęczyn. 
 
f) wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej położonej w 
miejscowości Tokary Pierwsze; 
Inspektor H. Ambroziak-Juszczak powiedziała, że Gminny Klub Sportowy Orzeł 
Kawęczyn zwrócił się z wnioskiem do Wójta Gminy Kawęczyn o nieodpłatne 
przekazanie nieruchomości zabudowanej budynkiem socjalno - sanitarnym wraz z 
urządzonym boiskiem sportowym oraz niezbędną infrastrukturą na okres do 31 
grudnia 2025 roku. Poinformowała, że jest to związane z tym, że Gminny Klub 
Sportowy Orzeł Kawęczyn ma możliwość złożenia wniosku w ramach ogłaszanych 
Konkursów o dofinansowywane różnego rodzaju zadań z zakresu prowadzonej 
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działalności sportowej. Poprzednio obowiązująca uchwała mówiła o okresie 
wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości położonej w miejscowości Tokary na 
okres 6 lat. Inspektor zaznaczyła, że była to uchwała podjęta w 2017 roku, dlatego 
jeżeli dodamy 6 lat to byłby to rok 2023. Jednak z projektów, które w ostatnim czasie 
zostały ogłoszone wynika, że ten okres musiałby być dłuższy, w wyniku czego 
chcemy uchylić poprzednią uchwałę na rzecz nowej uchwały, w której zgoda na 
przekazanie nieruchomości  będzie obowiązywała do 31 grudnia 2025 roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowym temacie.   
 
Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Przewodniczący P. Gebler poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kawęczyn”. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na przekazanie nieruchomości zabudowanej położonej w 
miejscowości Tokary Pierwsze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Beata Goślińska, Józef Iwaniak 
, Ryszard Jaśkiewicz, Andrzej Jaworski , Bożena Kolenda , Adrian Kwinciak , Łukasz 
Mila , Sylwester Przyłęcki , Karol Rygas , Tomasz Tyrakowski  
NIEOBECNI (2) 
Sylwester Kasprzak , Paweł Urbanek 
 
Rada Gminy podjęła Uchwałę nr XLII/289/2021 w sprawie ustalenia zasad 
wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnym Gminy 
Kawęczyn. 
 
Ad. 7.Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 
 
Wójt Jan Nowak na początku przeprosił za nieobecność na ostatniej Sesji Rady 
Gminy Kawęczyn, która była spowodowana problemami zdrowotnymi.  
 
Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn  - przedstawił sprawozdanie z działalności za 
okres międzysesyjny. 
 
Ponadto Wójt Jan Nowak powiedział, że regulacja płac w samorządach, jaka ma 
miejsce od początku listopada to nowy zwyczaj, gdzie wysokości wynagrodzeń mają 
zostać przyznane według przyjętej ustawy, a nie na zasadzie, która obowiązywał do 
tej pory, czyli według możliwości finansowych każdego samorządu. Następnie 
powiedział, że mamy do czynienia z sytuacją, kiedy ustalono górny próg, jako 100% 
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możliwości podniesienia wynagrodzenia, natomiast dolny próg to 80% tej pierwszej 
wielkości. Zaznaczył, że rolą samorządów jest poruszanie się w tym przedziałach, 
które są znacznie większe niż do tej pory. Dodał, że wskazane progi wynagrodzenia 
zostały zawarte w dokumencie, jakim jest ustawa Parlamentu Rzeczypospolitej. Wójt 
Gminy podziękował za odniesienie się co do jego osoby w kwestii uchwały dotyczącej 
jego wynagrodzenia. Zaznaczył, że jest to około 5% więcej niż najniższy próg, ale 
dodał, że wynikiem wprowadzonych zmian będą określone trudności finansowe dla 
budżetu gminy. 
 
Wójt Jan Nowak powiedział, że zostało ogłoszony nabór na wolne stanowisko pracy. 
Nadmienił, że po pierwszym ogłoszeniu nabór został nierozciągnięty z tego względu, 
że osoby, które zostały zakwalifikowane nie wykazały się wystarczająca wiedzą na 
aplikowane stanowisko. Zaprosił wszystkich zainteresowanych do składania swoich 
aplikacji.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 8.Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres 
międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności 
za okres międzysesyjny. 
 
Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9.Zapytania i wolne wnioski. 

Radny T. Tyrakowski zamonitował w sprawie nowych opraw oświetlenia ulicznego w 
miejscowościach Milejów i Głuchów, które w dalszym ciągu nie świecą.  
 
Wójt Gminy powiedział, że w przypadku przyłączy energetycznych wiążą nas terminy 
wskazane przez Energa Operator.  
 
Podinspektor K. Gil, która dotarła na salę posiedzeń powiedziała, że termin na 
podłączenie przyłącza energetycznego wynosi 14 miesięcy od momenty odbioru 
przedmiotowej inwestycji. Dodała, że w przypadku lampy w Głuchowie wystąpiliśmy 
o przyłącze tymczasowe, ale do tej pory nie otrzymaliśmy jeszcze żadnej odpowiedzi.  
 
Radny G. Dzikowski powiedział, że lampa w Nowym Świecie, której awaria zgłaszana 
była na ostatniej sesji nadal cały czas się świeci. 
 
Podinspektor K. Gil powiedziała, że kilkukrotnie zgłaszała już awarię tej lampy do 
spółki Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu, gdzie w konsekwencji okazało się, iż 
jest to wadliwa lampa, która Wykonawca ma zareklamować do producenta.  
 
Wójt Gminy powiedział, że przyjrzymy się zapisom umowy, aby wyegzekwować 
utracone koszty w związku z lampą, która przez kilka tygodni świeci się bez przerwy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler zaproponował, aby poruszyć kwestie okresu 
oczekiwania na przyłącze energetyczne na szerszym forum,. Zaznaczył, że 
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przedmiotowym tematem  mógłby się zająć Związek Gmin Powiatu Tureckiego.  
 
Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 
Ad. 10.Zamknięcie XLII Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący 
Rady Gminy Kawęczyn uznał XLII Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i 
zamknął obrady. 
 
 
 
         Protokołowała                                                    Przewodniczył   
 
    Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler  
 
  
 
 
 
 
 
 
 


